
1000 redenen om BVAS te stemmen  

Dr. Jos Vanhoof, Huisarts in Lommel : Waarom stem ik voor de BVAS? 

Als huisarts stem ik voor de BVAS omdat dit syndicaat de belangen en de desiderata van onze 
beroepsgroep, huisartsen en specialisten, met zin voor realisme en met de nodige daadkracht 
behartigt. Ik voel me sterk verbonden met het aanstekelijk enthousiasme, de energieke dynamiek en 
de inventieve, innovatieve gedrevenheid van ons bestuursteam. Met de vergrijzing voor ogen en het 
afglijden naar een forfaitarisering van de gezondheidszorg, dienen onze belangen, die van huisartsen 
en van specialisten, gevrijwaard te worden en dit kan mijn inziens enkel door een sterk, strijdvaardig 
en slagkrachtig gemengd syndicaat. Een syndicaat dat bereid is te zoeken naar nieuwe 
financieringsmodellen van de gezondheidszorg, naar modellen van sociale zekerheid bij ziekte en 
ongeval van de arts, naar optimalisatie van de nomenclatuur, naar correcte verloning voor onze 
artsengroep. Voor zo een syndicaat wil ik graag kiezen. Huisartsen en specialisten één TEAM, immers 
Together Each Achieves More. 

 


